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In het overleg met de Vaste Kamercommissie voor onderwijs van 
uw Kamer op  
28 mei 2001 is gesproken over de problemen in de gemeente 
Achtkarspelen over doorvergoeding van de uitgaven voor 
Administratie, Beheer en Bestuur (ABB). Daarbij heb ik 
toegezegd dat ik de Kamer  op de hoogte zou stellen wanneer 
het convenant over deze doorvergoeding tussen de 
desbetreffende gemeenten en de betrokken besturen van scholen 
voor bijzonder onderwijs zou zijn getekend. 
  
De gemeente Achtkarspelen heeft, samen met de gemeenten 
Kollummerland en Dantumadeel, het bestuur van de scholen voor 
openbaar onderwijs ondergebracht bij een stichting in het 
kader van de Wet Gemeenschappelijke Regelingen (WGR). De Wet 
m.b.t. de financiële gelijkstelling en enige technische 
aanpassing (Stb. 1996, 649) had voor scholen met deze 
bestuursvorm het gevolg dat de vrijstelling van ABB bij de 
overschrijdingsregeling kwam te vervallen.  
Voor enkele gemeenten die hun openbaar onderwijs hadden 
ondergebracht in een WGR-regeling leverde dit problemen op. 
Die problemen kunnen door overleg en het sluiten van een 
convenant opgelost worden. In het overleg dat vanaf 1997 werd 
gevoerd tussen mijn departement en de besturenorganisaties 
over een wettelijke overgangsregeling voor de doorvergoeding 
van ABB kosten na het verzelfstandigen van scholen voor 
openbaar onderwijs is ondermeer afgesproken dat de 
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besturenorganisaties zouden bemiddelen in die gevallen, waarin 
dergelijke problemen werden gesignaleerd. In het geval van 
Achtkarspelen heeft de Besturenraad die rol op zich genomen. 
Hoewel men mede door de bemiddeling van de  
Besturenraad tot overeenstemming is gekomen, is het convenant 
nog niet getekend. Weliswaar, was men eind 2001 zover dat met 
alle betrokken partijen overeenstemming was bereikt over de 
inhoud van het convenant, maar onenigheid in de gemeente 
Dantumadeel over een ander onderwerp, de onderwijshuisvesting, 
heeft bestuur van de PCBO Kollummerland ertoe gebracht de 
mondeling overeengekomen regeling te heroverwegen. De 
Besturenraad is bereid weer te bemiddelen en ik ben ervan 
overtuigd dat op korte termijn het probleem definitief 
opgelost zal zijn.  
 
Ik heb enige tijd gewacht met het uitbrengen van dit verslag 
aan de Kamer. Ik had er de voorkeur aan gegeven te kunnen 
berichten dat het convenant was getekend. Het leek me evenwel 
noodzakelijk voor het verkiezingsreces de Kamer op de hoogte 
te brengen van de huidige stand van zaken. Ik hoop u hiermee 
voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschappen 
 
 
 
 
drs. K.Y.I.J Adelmund 
 


